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ODBOR ZA FINANCE IN PRORAČUN 
 
Številka: 011-0006/2023 
Datum: 23.03.2023 

 
Z A P I S N I K 

 
 
2. redne seje Odbora za finance in proračun, ki je bila dne, 23.03.2023 ob 16:00 
uri, v Trškem dvorcu. 
 
Prisotni člani odbora: Kramžar Danica, Janoš Janc, Žičkar Stanislava, Juntez Miro, 
Mlakar Helena, Mrgole Marjan, Dernovšek Zdenka 
 
Odsotni z opravičilom:, Petančič Rok, Orešnik Ivan. 
 
Ostali prisotni: 

- Srečko Ocvirk, župan Občine Sevnica, 
- Mag. Vlasta Marn, vodja oddelka za finance in proračun, 
- Barbara Zalašček, višja svetovalka za finance. 

 
 
PREDLOG DNEVNEGA REDA : 

 
 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda; 
2. Potrditev zapisnika 1.seje; 
3. Predlog zaključnega računa Občine Sevnica za leto 2022; 
4. Razno. 

 
Ad 1 

Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 
 
Ob začetku seje je bilo prisotnih 6 od 9 članov, Odbor je sklepčen.  
 
Predsedujoča po pooblastilu Stanislava Žičkar predlaga dnevni red, kot je naveden v 
vabilu. 
 
SKLEP: 
Odbor je sprejel predlagan dnevni red. 
 
Izid glasovanja: 6 za, 0 proti (6 prisotnih) 
Sklep je sprejet. 



 
Sprejet dnevni red je sledeč: 
 
 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda; 
2. Potrditev zapisnika 1.seje; 
3. Predlog zaključnega računa Občine Sevnica za leto 2022; 
4. Razno. 

 
Ad 2 

 
Potrditev zapisnika 1. seje 

 
Predsedujoča po pooblastilu Stanislava Žičkar odpre< razpravo: 
 
Razprave ni bilo. 
 
SKLEP: 
Odbor je potrdil zapisnik 1. seje. 
 
Izid glasovanja: 6 za, 0 proti (6 prisotnih) 
Sklep je sprejet. 
 
 

Ad 3 
 

Predlog zaključnega računa Občine Sevnica za leto 2022 
 

Ob 16:08 se pridruži Mrgole Marjan. 
 
Uvodno obrazložitev sta podala Župan in Mag. Vlasta Marn: 
 
Župan: V preteklem letu je bila prihodkovna stran realizirana v še večjem obsegu, kot 
je bilo pričakovano. Sofinancerska sredstva so bila v skladu s planom. Odhodkovna 
stran kaže večja odstopanja. V prvi tretjini leta je še bil vpliv koronskih časov, kar 
nakazuje na zapoznela dogajanja na sredino leta. Sredino leta je zaznamovala 
ukrajinska kriza, vpliv na trg, cene energentov, itd. Gradbeno dejavnost je spremljalo 
naraščanje cen, razpisi so se ponavljali za dosego konkurenčnejše ponudbe. Druge 
postavke se gibljejo v okviru načrtovanega ali celo pod načrtovano mejo, saj je v 
kriznem času smiselno varčevati. Največja odstopanja so na investicijskem delu, ki so 
se začela kasneje od predvidenega roka. To je gradnja krožišča v Šmarju, hidravlične 
izboljšave, kohezijski projekti, igrišče pri OŠ Sevnica in igrišče pri OŠ Šentjanž. 
Presežek sredstev je bil znan in vključen v projektni del. Nekaj presežka prispevajo 
tudi krajevne skupnosti, ta se porabi tam kjer je nastal. 
 
Mag. Vlasta Marn: Realizacija na prihodkovni strani z indeksom 103, odhodkovna 
stran indeks 95. Gre za določene odklone pri projektih, ki so zaradi objektivnih razlogov 
bila prenesena v naslednje leto. Z rebalansom so bila sredstva prerazporejena. 
Načrtovano je parkirišče pod Vrtačo, nova vrtina na Dolnjem Brezovem, igrišče pri OŠ 
Sevnica, Šentjanž v povezavi z gradnjo državne ceste. Projekt sončnih elektrarn, 



električna kolesa so vezana na evropska sredstva. 1,9 mio EUR presežka je bilo 
prenešeno v letošnji proračun. Krajevne skupnosti so v svojih finančnih načrtih 
načrtovale svoje presežke. Glede zadolženosti smo malo zadolžena občina v 
slovenskem merilu. Zadolžujemo se izključno za projekte z veliko dodano vrednostjo 
za občino, žal takšni projekti, če govorimo o šolah in vrtcih ne prinašajo denarnih 
učinkov, vendar so nujna. Dolgoročna zadolženost je 5,6 mio EUR na stanje 
31.12.2022. Dolg na prebivalca je dobrih 320 EUR. Povprečje v RS je 511 EUR. Večji 
izziv je letošnje zadolževanje zaradi naraščajočih obrestnih mer. 
 
Predsedujoča po pooblastilu Stanislava Žičkar odpre razpravo: 
 
V razpravi so sodelovali: Župan, Mag. Vlasta Marn, Zdenka Dernovšek, Danica 
Kramžar, Janoš Janc, Helena Mlakar. 
 
Dernovšek Zdenko zanima ali so krediti s fiksno ali s spremenljivo obrestno mero. 
Mag. Marnova pojasni postopek, katerega se morajo občine držati. Zakon o javnih 
financah predpisuje zunanjega svetovalca. Banke pozivamo podajanju ponudb za 
fiksne in spremenljive obrestne mere, vendar je odziv za fiksne obrestne mere slab ali 
pa je le ta nesprejemljiva. Za letošnje leto banke ne dajejo ponudbe s fiksno obrestno 
mero. Banke ponujajo podjetjem različne produkte za ščitenje obrestne mere, ki pa 
niso prilagojene za občine. Danica Kramžar pove, da je ščitenje obrestne mere velika 
loterija in je nemogoče napovedati kaj bo sledilo v prihodnje.  
 
Danica Kramžar omeni indekse iz proračuna, turistična taksa 306, občinske takse od 
fizičnih oseb 624, pristojbina za vzdrževanje gozdnih cest 305, prihodki od komunalnih 
prispevkov 275. Kaj tako visoki indeksi nakazujejo. Župan pojasni vpliv pokoronskega 
časa, večjega obiska turistov in tudi drugačen, poenostavljen način obračunavanja 
turističnih taks. Ob planiranju proračuna, še ni bilo znano kakšno bo leto, ravno zaradi 
še trajajoče pandemije Covid 19. Občinske takse se pobirajo na podlagi zakona, pri 
gozdnih cestah je spremenjena zakonodaja na državni ravni, dolžni smo jo uporabiti 
za gozdne ceste. Odlok o komunalnem prispevku se ni spremenil, vključeni so zgolj 
pomožni objekti. Zaznati je povečano aktivnost tako na gospodarskem kot na 
privatnem nivoju. Mag. Vlasta Marn: Sprememba zakona o upravnih taksah je vplivala 
na višje cene, zato je posledično tudi več prihodka iz tega naslova. Na občinskem 
svetu sta bili uvedeni dve novi taksi, pobude na OPPN, ti stroški so zagotovo večji kot 
je cena taks. Z uveljavitvijo taks se pobude bolj realno in uravnoteženo vlagajo. Stroški 
urbanizma so bistveno višji. 
 
Janoš Janc sprašuje kakšni so vplivi povišanja cen elektrike in plina v občini. Župan: 
na preteklo leto ni bilo bistvenega vpliva. Občina Sevnica se je pred dvema letoma 
odločila za skupinsko javno naročilo v okviru Skupnosti občin Slovenije (SOS). Te 
pogodbe so bile sklenjeno do letošnjega marca. Pridružila se je tudi Komunala 
Sevnica. V letošnjem letu je zaznati večje težave, za plin je na SOS prispela samo ena 
prijava, in sicer s Petrola, z nepopolno ponudbo, ki je niso dopolnil. Pristali smo na 
regulirani ceni plina, kar pomeni bistveno odstopanje od lanskega leta. Pričakuje se 
postopna umiritev cen. 
 
Stanislava Žičkar: Stroški najema fotokopirnega stroja. Krajevnim skupnostim je bila 
zmanjšana postavka za vzdrževanje objektov, ker so jim le ta bila odvzeta. Objekt KS 
Studenec pa ima vzdrževalna dela, zakaj? Kako poteka uvedba parkomatov. Krajevne 



skupnosti morajo same označiti osnovna sredstva z inventurnimi številkami. 
Sofinanciranje turističnih prireditev je bilo razdeljenih med 18 društev, kakšen je odziv, 
je kakšen kazalnik? 43.000 EUR je bilo porabljenih za kuhinjsko opremo in nadgradnjo 
kolektivne blagovne znamke in nakup opreme za pisarno. So ti stroški bolj razdeljeni? 
Pri javnih delih ni omenjenih delavcev na KŠTM-ju. Uspešnost pri izterjavi zapadlih 
terjatev? Kaj je z radiom Sevnica?  
 
Župan: Fotokopirna stroja sta v najemu, tako je najbolj racionalno. Janoš Janc pove, 
da se je v občinski stavbi na Studencu urejal hodnik in toaletni prostori. Župan pove, 
da so parkomati bili nabavljeni, parkirišče pod Vrtačo še ni narejen zaradi zapletov z 
dovoljenji. Režim parkiranja se še enkrat prevetri. Evidentiranje osnovnih sredstev v 
krajevnih skupnostih poteka naprej. Vsa turistična društva po prejemu sredstev morajo 
dostaviti poročilo o porabi oziroma dogodkih, ki so jih izvedla, sicer do sredstev niso 
upravičena. Zadeva v zvezi z Radiom Sevnica je bila predana odvetniku, da jo zaključi. 
Občina Sevnica je 25 odstotni lastnik, na dražbi je odkupila oddajnik na Lazah. Radio 
Sevnica je formalni lastnik tržnice, vendar ni vpisa v zemljiško knjigo. Občina je tržnico 
uredila in se uporablja v skladu z namenom. Ni jasna odgovorna oseba Radia Sevnica. 
Takšna firma ne deluje, skupščine ni bilo sklicane že desetletja. Mag. Vlasta Marn 
dopolni, da so javna dela pod postavko oddelka za družbene dejavnosti. V 
obrazložitvah so opredeljena vsa javna dela. Pri KŠTM-ju so v skladu s pogodbo 
pripeta k plačam po dejavnosti. Takšno prakso je smiselno zaradi transparentnosti 
poslovanja spremeniti. Investicijska sredstva KŠTM-ju v znesku 43.000 EUR so bila 
porabljena v skladu s pogodbo, predstavljena na odboru za gospodarske dejavnosti in 
s tem v zvezi ni bilo posebnih težav. Zapadlih terjatev ni. Župan predlaga, da se 
pripravi podrobnejše poročilo o porabi teh sredstev s strani KŠTM-ja in oddelka za 
gospodarske dejavnosti. Poročilo se po elektronski pošti pošlje vsem članom odbora 
do občinskega sveta. 
 
Miro Juntez sprašuje kakšni so postopki prerazporeditve sredstev med postavkami. 
Vrednostno je teh razporeditev kar veliko, recimo sredstva iz stadiona so šla na 
regresiranje šolskih prevozov, težko je zgrešiti njihovo vrednost. Iz več postavk je šlo 
na ureditev občinskih cest, po kakšnem postopku te prerazporeditve potekajo. Morda 
bi se lahko izboljšalo planiranje v izogib prerazporeditvam. Iz urejanja vodotokov so 
sredstva prenesena na Cerod. Župan: Prerazporeditve so ukrep s katerim se 
omogoča, da projekt steče v primeru ko na proračunski postavki ni zadosti sredstev. 
Prerazporeditve so posledica spreminjajočih cen, tehnično je vsak manjkajoči znesek 
na postavki potrebno prerazporediti, imeti vir, sicer zadeva ne gre skozi. Podpisane so 
lahko le pogodbe, ki zagotavljajo na postavki zadosti sredstev. Žal se tudi šolski 
prevozi ne dajo planirati čisto natančno. 1. septembra nastane nov vozni red, glede na 
število otrok, njihove oddaljenosti od doma, linije se lahko podaljšajo ali skrajšajo, 
nastanejo nove, itd. Nomago je najavil povišanje cene, kar je posledično pomenilo 
povišanje osnovne cene. Večina občin ima izvajalca Nomago, predlagano 18 odstotno 
povišanje je bilo znižano na 7 odstotno. Rezerva za naravne nesreče in splošna 
proračunska rezerva, ki se črpa kot sklad in je na koncu prazna. Rezerva za naravne 
nesreče se uporablja skozi leto za nepredvidene dogodke. V primeru večjih naravnih 
nesreč je potrebno to rezervo porabiti še predno se za pomoč zaprosi državo. 
Zakonsko je določen minimalni znesek obeh rezerv, toliko je v proračunu tudi 
planirano. Postavka urejanje vodotokov ni v pristojnosti Občine ampak zgolj določena 
s pogodbo z Direkcijo RS za vode. Sporazum z direkcijo je sklenjen na Sevnični in na 
Vranskem potoku. Prosto poseganje v vodotoke s strani Občine ni dovoljeno. Glede 



urejanja pokopališč, le ta so prenesena na Občine, potreb je več kot v preteklosti. V 
Tržišču ni bilo soglasij, zato so se sredstva prenesla drugam. Po pridobljenih soglasjih 
pa se projekt v Tržišču nadaljuje. Mag. Vlasta Marn: pojasni, da so sklepi o 
prerazporeditvi tehnično gledano instrument, ki je predpisan z zakonodajo in urejen v 
odloku o proračunu vsako leto. Strokovno oceno o tem ali so dovolj sklepi o 
prerazporeditvi ali je potreben rebalans poda občinska uprava. Stolpec veljavni 
proračun pomeni korigiran plan s sklepi o prerazporeditvah. Prerazporeditve med 
krajevnimi skupnostmi se ne dogajajo, le znotraj posamezne krajevne skupnosti. 
 
Helena Mlakar: Je letos več sredstev namenjenih za šolske prevoze, obstaja pravilnik, 
ki bi določil čas potovanja, otroci iz Studenca, Rovišča zelo dolgo potujejo do Sevnice. 
Je težava pridobiti izvajalce šolskih prevozov. Župan: Prevozi otrok temeljijo na 
zakonu, ki predpisuje oddaljenost od šole vsaj 4 km. Takšni otroci so upravičeni do 
šolskih prevozov. Za prvošolce veljajo posebni pogoji, saj jih je potrebno pripeljati 
skoraj do praga šole. Šolske prevoze je zelo težko uskladiti, zaradi kompleksnosti. 
Ravnatelji šol v mesecu avgustu usklajujejo linije s prevozniki na podlagi števila otrok, 
ki se vozijo. Potrebno je izpeljati javno naročilo na podlagi potreb. Šolske prevoze 
izvaja približno 14 vozil, poti se poskuša optimizirati. Javni razpisi za šolske prevoze 
so bili v preteklosti različni. Zadnji je bil eden razdeljen na več vozil oz. 14 sklopov. 
Lokalni izvajalci preko Nomaga izvajajo prevoze. Država ustanavlja podjetje za javni 
potniški promet, zahteve SOS-a so usklajevanja na državni ravni. 
 
Stanislava Žičakar: Občina Sevnica gre vedno nasproti krajevnim skupnostim pri 
večjih projektih, saj le ta nimajo zadosti svojih sredstev za razne sanacije plazu ali 
česarkoli drugega zaradi naravnih nesreč. Župan: rezerva za naravne nesreče je tista, 
ki mora vzpostaviti normalno stanje 
 
SKLEP:  
 
Odbor je obravnaval predlagano gradivo zaključnega računa Občine Sevnica za 
leto 2022, se z njim strinja in predlaga Občinskemu svetu da ga sprejme. 

Izid glasovanja: 7 za, 0 proti (7 prisotnih) 
Sklep je sprejet. 
 

Ad 4 
 

Razno 

Župan planira izlet po občini za člane občinskega sveta in odborov.  
 
Seja se zaključi ob 17:07 uri. 
 
 
Zapisala:                                                              
       

Barbara Zalašček                                               Predsedujoča po pooblastilu                                  
     
Višja svetovalka za finance          Stanislava Žičkar 
 



 
 
 

 

 

 


